
Ve dnech 19 - 20.03.24 jsem byla hospitalizovaná na vašem odd. na zákrok Gama nožem. 

Chtěla bych touto cestou ještě jednou poděkovat celému personálu za profesionální a také osobní 

přístup k pacientům. 

Je veliký rozdíl mezi doktorem, který s pacientem vede konverzaci - "posadit, lehnout a začneme" na 

rozdíl od doktorů, kteří s vámi komunikují v klidu a každé slovo vás více uklidní, tak jak jsem se s tím 

setkala při tomto zákroku. 

Stres, který jsem měla před zákrokem mi sice ztlumila trochu tabletka, ale hlavně přístup celého 

personálu. Velké poděkování také sestřičkám na oddělení, které nešetří příjemným úsměvem a 

milým slovem.  
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